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Förslag om formaliserad rutin för facknämndernas hantering 

av medborgarförslag 

 

Farsta stadsdelsnämnd vill med denna skrivelse framföra 

förslaget att även stadens facknämnder ska ha formaliserade 

rutiner för sin hantering av de medborgarförslag som 

vidarebefordras till dessa nämnder när förslagen faller utanför 

stadsdelsnämndernas ansvarsområden. 

 

Alla stadsdelsnämnder har beslutat om en möjlighet för invånare 

att lämna medborgarförslag om förbättringar i utemiljön eller i 

någon av nämndens verksamheter. Någon motsvarande möjlighet 

att lämna förslag till facknämnderna finns inte. Men medborgar-

förslag gäller inte sällan sådant som faller utanför stadsdels-

nämndernas ansvar och istället hör hemma hos någon facknämnd.  

 

När ett förslag faller inom en annan nämnds ansvar skickar 

stadsdelsförvaltningen det vidare dit, och informerar förslags-

ställaren om vart förslaget har skickats. Men facknämnderna och 

deras förvaltningar har, såvitt vi förstår, inga formaliserade 

rutiner för hur sådana förslag ska hanteras. Det innebär att det är 

svårt både för oss och vår förvaltning att veta om och hur 

frågorna tas omhand. Framför allt är det svårt för förslags-

ställaren att veta vad som händer med hennes eller hans förslag 

om den ansvariga nämnden inte har någon rutin för återkoppling. 
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Frågan har under våren diskuterats av vår nämnds demokratiråd, 

inom ramen för nämndens demokratisatsning i Fagersjö, där ett 

antal medborgarförslag har lämnats in. Därefter uppdrog 

nämnden vid sammanträdet den 19 maj åt förvaltningen att 

utarbeta ett förslag till skrivelse till kommunstyrelsen om att det 

är önskvärt att även facknämnderna har en formaliserad rutin för 

hantering av medborgarförslag, av ovan nämnda skäl. 
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